



**Styrelsemöte 2025-10-07 klockan 16:00 i sal 2-1024, Engelska parken,**

**Närvarande:** Astrid Lundström, Hanna Stenmark, Lisa Hallqvist, Belinda Olsson Tadesse, Nathalie Ekenberg, Josefine Englund, Tilda Flyborg, Viktor Winberg, Matilda Näslund, Fredrik Tihkan, Lisa Florén, Robert Lundengård, Noomi Brännkärr, Klara Otterstedt, Emma Göthlin.

### **§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande förklarar mötet öppnat klockan 16:06.

### **§ 2 Godkännande av dagordning**

§ 5 *Må-bra-runda* och § 6 *samordnare har ordet* stryks.

Efter ändringarna väljer styrelsen att godkänna dagordningen.

### **§ 3 Val av justeringsperson samt fika till nästa möte**

Lisa Florén väljs till justeringsperson.

### **§ 4 Rapport från styrelsen samt valberedning**

**Ordförande:** Under den senaste tiden har fokus varit på förberedelser till kommande stämman som sker tisdagen den 7 oktober. Jag har utöver det planerat verksamheten samt sett över planen för kommande tid. Jag har träffat SAMSEK, Samhällsvetarna, SOC och Socionomus och haft möten med diverse. Vi var även några i styrelsen som deltog på en styrelseutbildning anordnad av vår samarbetspartner, Akademikerförbund SSR. Det var givande att få ett bredare perspektiv i styrelsearbetet och att få bolla idéer och arbetssätt med andra styrelsemedlemmar från andra universitet i Sverige.

Under denna tid har även fokus varit på insparken som v. 41 leder mot sitt slut. Det har varit oerhört kul att se och ta del av det otroliga arbetet våra generaler och kaptener åstadkommit. Vi ser fram emot att hylla dem på kommande gasque.

**Vice ordförande:** Under den senaste tiden har jag arbetat tillsammans med våra samarbetspartners och planerat framåt. Jag har haft flera möten för att följa upp pågående arbete och prata om framtida samarbeten.

Bland annat har jag haft möten med Uppsala kommun samt med föreningarna Soc och Socionomus. Jag har även börjat se över våra avtal inför kommande förhandlingar för att säkerställa att de är uppdaterade och tydliga.

**Administratörer:** Sedan senaste mötet har vi slutfört och skickat ut månadsbrevet till alla medlemmar. Tyvärr har programmet som vi använder för mailutskick krånglat en del så vi ser



över möjligheten till andra system. Vi har också deltagit i en instagram take-over och hoppas att många väljer att söka rollen som administratör! Vi har även haft möte med vice och ordförande om utveckling kring hemsidan, där vi kommer fortsätta att lägga upp en plan kring utvecklingen över hemsidan.

#### **Ekonomiansvarig: -**

**Marknadsföringssamordnare:** Dem senaste veckorna har jag haft det första mötet med mitt utskott och vi har börjat diskutera kommande projekt. Tillsammans med valberedningen har även de styrelseposter som ska tillsättas till våren marknadsförts med inlägg och take-overs av de avgående styrelsemedlemmarna.

**Näringslivssamordnare:** Vi har under denna vecka och föregående vecka genomfört alla intervjuer med ekonomerna. Beslut gällande rollsättning skedde 2/10. Sökande kommer att få besked i början på nästa vecka av Elin.

Arbetet med juristernas rekrytering är i full gång. Ansökan har öppnat och stänger nu idag 3/10. Utskottet har haft möten med Hedvig, vår kontaktperson för juristerna. Vi har fått tillgång till deras rekryteringsmejl och ska börja maila ut bekräftelse på ansökan samt tider på Doodle för intervju. Vi bekostade oss på Doodle, som vi kommer att ta från vår budget. Just nu går vi igenom alla sökandes ansökningar + CV och markerar vilka som ska bli kallade på intervju. Schemat för vilka i utskottet som ska intervjuas är färdigställt.

Även fått inbjudan till en intressant workshop från STUNTS (Stiftelsen för samverkan mellan Universiteten i Uppsala, näringsliv och samhälle). De har just nu ett projekt med syfte att stärka samverkan mellan studentorganisationer och näringslivet där det kommer att diskuteras "Hur vi som studenter tar reda på vad företagen vill ha av oss så att vi kan erbjuda dem det värde som de förväntar sig". Jag och Elise kommer att medverka på detta och vi ser mycket fram emot att nätverka och kanske till och med hitta intressanta föreläsare eller mentorer för våra kommande projekt.

Nästa vecka är det full fart med intervjuerna för juristernas kontaktdag. Dessa börjar på tisdag 7/10. De kommer att ske på distans. Även börja fundera på intressanta föreläsare + mentorer inför kommande vårtermin. Maila vittnesstöd angående att vi även denna termin är intresserade av ett samarbete.

#### **Evenemangssamordnare: -**



**Utbildningssamordnare:** Sen senast har tentastugan genomförts. Från vad jag hört så var det succe (speciellt i antalet studenter som närvarade. Behövdes en hel del extra stolar). Har redan börjat fundera över förbättringar för nästa år.

Förutom det så har diskussioner kring studiecirkelar fortsatt sen sist. Där har vi börjat hitta potentiella sätt att lägga upp det. T4-Infoträffen har också skett sen sist. Från vad jag hört så verkar alla parter nöjda. T6:orna som deltog gjorde ett fantastiskt jobb!

Utöver detta så har poängjakten precis avslutats. Där jag några dagar innan kommit överens med generalerna för insparken att ha med enkäten i poängjakten. Stor succé med ett stort antal extra svar. Samt har jag kontaktat ansvarig och fått enkäten att spridas via mail och Canvas till PA-studenter. Vi hoppas att detta ska ge en extra boost de kommande sista 2 veckorna innan slutdatumet för enkäten.

**Idrottssamordnare:** Jag har kontaktat olika barer i Uppsala för att kolla var vi kan ha stoppen för sittningen som jag ska ha tillsammans med evenemangssamordnarna, och har just nu tre av fyra stop bokade. Jag har även har kontakt med LaPoint om rumsindelningen

**Insparkssamordnare:** De senaste veckorna har jag börjat sammanställa dokument med information som ska kunna fungera som extra stöd till kommande generaler och deras planering.

**PVD:** PVD har intervjuat och tillsatt alla sina projektgrupper samt haft ett uppstartsmöte tillsammans och satt datum för projektgruppernas fotografering. Vi har även haft möte med projektledarna från FREUD och FUB.

**Valberedning: -**

### **§ 5 Diskussion om regelbrott**

Ordförande informerar om ett regelbrott som skett under insparken, styrelsen diskuterar och fattar beslut i ärendet.

### **§ 6 Ordförande**

Vi kommer ha en firmafest efter höststämman den 19 november. Evenemang har skickat en förfrågan till kappabar.

SAMSEK stormöte äger rum den 5 november och vissa delar av styrelsen kommer få en inbjudan till det. Mer information om detta kommer under veckan.



### **§ 7 Skyddsombud**

SAMSEK önskar att styrelsen utsåg ett skyddsombud. Styrelsen utser Robert Lundengård till skyddsombud.

### **§ 8 Övriga frågor**

P-riks kommer till Uppsala 21-23 november och då kommer det hållas en sittning på kvällen den 22 november. Om någon i styrelsen vill gå ska de ta kontakt med Klara eller Josefine.

### **§ 9 Sekreterarens punkt**

Inget att tillägga.

*Tilda Flyborg lämnar mötet 17.41*

### **§ 10 Återkoppling på mötet**

Kul att vi kan ha en öppen diskussion och att vi kan vara överens i de besluten vi fattar.

*Tilda Flyborg återkommer 17.45*

### **§ 11 Mötets avslutande**

Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 17.45.

---

Ordförande Lisa Hallqvist

---

Sekreterare Hanna Stenmark

---

Justeringsperson Nathalie Ekenberg

